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Acta de reunió del Consell Escolar 

 
Identificació de la sessió  

Número de sessió Data Hora  

02   30 de gener de 2018               09:30    
 

Caràcter Lloc 

Ordinari                                         Sala de mestres de l’Escola   
 

Persones assistents 

 

Marta del Campo Casals (Directora)  

Noemí Garcia Fortanete (Cap d’Estudis) 

Anna Pérez Comes (Cap d’Estudis) 

David Freixes i Quirós (secretari) 

Laura Borque Ruiz (sector PAS) 

Isaure Sánchez Robert (sector professorat) 

Francesc Gacia Pasola (sector professorat) 

Julià Beltrán Rubio (sector professorat) 

Maria Gresa Gual (sector professorat) 

Raquel Montes Lort (sector professorat) 

Humildad  Crespo Fernández (sector professorat) 

Rosario Esteve Cortés (sector pares i mares) 

Josefina Villena Utrera (sector pares i mares) 

 
 

Persones que s’excusen d’assistir-hi  

 

Meritxell Niñerola Xuclà (sector professorat) 

Josefina Campos Montes (sector pares i mares) 

 

 
 

 

 
Ordre del dia 

 

1. Lectura i aprovació, si s’escau, de l’acta anterior 

2. Aprovació, si s’escau, del pressupost de l’any 2018 

3.   Aprovació, si s’escau, de la liquidació del pressupost de l’any 2017 

4.   Torn obert de paraula 

 

 
Desenvolupament de la sessió 

 
El Secretari fa lectura de l’acta anterior. Es proposa un canvi d’ordre en els punts de l’ordre del dia. 
 
Respecte a la liquidació del pressupost de l’any 2017, primer es presenten les modificacions del pressupost del 2017 i s’explica a què 
corresponen aquestes modificacions: increment econòmic de certes partides i canvis econòmics entre partides (per fer ajustaments). 
 
Es presenta la liquidació del pressupost amb números reals d’ingressos i despeses. S’expliquen les partides més significatives i s’aclaren 
els dubtes. Es fa èmfasi amb el romanent per l’any 2018. 
 
Després s’exposen les diferents partides quantificades d’ingressos i despeses de l’any 2018. 
 
Torn obert de paraula: 
 

 Josefina Villena denuncia el maltractament per part d’altres alumnes que pateix el seu fill Moisés Miranda. Demana mesures 
urgents per reconduir la situació. Ens diu que si no es fa, posarà una denúncia. 

 La Directora diu que aquest és un tema que no s’ha de tractar en el Consell Escolar i li proposa fer una reunió particular amb tota 
la informació possible sobre la taula. 

 Rosario Esteve diu que hi ha hagut diversos casos de nens i nenes que han estat agredits i que això mateix ja ho va dir en una 
reunió privada amb la Directora. 

 Julià Beltrán respon i diu que es aquesta escola hi ha la mala costum que els alumnes es barallin, sobretot a l’hora del pati. 
Afegeix que hi ha 7 mestres fent guàrdia. 

 Rosario replica que sovint aquest/es mestres de vigilància no hi són. 

 Hi ha diverses intervencions per part del professorat recalcant que en cap cas es permet que hi hagi actes agressius. 
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 La Directora li recorda a la Rosario Esteve que, després de la reunió que van fer ha anat fent indagacions al respecte i, de 
moment, no ha trobat res irregular destacable. 

 La Directora informa que la Setmana de Portes Obertes es farà entre els dies 26 de febrer i 2 de març. Es farà una presentació “a 
demanda” a mida que es vagin presentant les famílies. 

 

 
Acords 

 

1. S’aprova per unanimitat l’acta anterior. 

2. S’aprova per unanimitat la liquidació del pressupost de l’any 2017 

3. S’aprova per unanimitat el pressupost de l’any 2018 

 

 

 
Temes pendents  
 

 

 

La Directora Marta del Campo Casals, aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 

          

          Vist i plau 

David Freixes i Quirós Marta del Campo Casals 

Secretari Directora 

 

 

 

    

 


